

No. 71495

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 41443. **Denmark, Estonia, Finland, Iceland, Latvia, Lithuania, Norway and Sweden**

Agreement amending Section 14 of the Statutes, annexed to the Agreement of 11 February 2004 between Denmark, Estonia, Finland, Iceland, Latvia, Lithuania, Norway and Sweden concerning the Nordic Investment Bank (with statutes and notes verbales of correction, Oslo, 14 May 2020 and 10 June 2020). Oslo, 28 February 2020

Registration with the Secretariat of the United Nations:
Norway, 27 June 2022

Done at New York on 8 August 2022

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 41443. **Danemark, Estonie, Finlande, Islande, Lettonie, Lituanie, Norvège et Suède**

Accord portant modification de l'article 14 des statuts, annexés à l'Accord du 11 février 2004 entre le Danemark, l'Estonie, la Finlande, l'Islande, la Lettonie, la Lituanie, la Norvège et la Suède relatif à la Banque nordique d'investissement (avec statuts et notes verbales de rectification, Oslo, 14 mai 2020 et 10 juin 2020). Oslo, 28 février 2020

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :
Norvège, 27 juin 2022

Fait à New York le 8 août 2022

Pour le Secrétaire général